
PARGAS STAD 

RÅDET FÖR PERSONER MED FUNKTIONSNEDSÄTTNING 

Tid: torsdag 20.2.2025 kl.12.00 – 13.18 

Plats:  Styrhytten, stadshuset 

Närvarande: Alstrand Ulla  medlem via teams 
Bäckström Nina  ordförande      

  Lehtilä Elina  medlem         
  Lindman-Korpi Regina medlem   
  Nordström Mats medlem 
  Stolzmann Marianna medlem via teams         
  Knuts Åsa  sekreterare 
 
Extra:  Falck Daniel  grönserviceplanerare kl. 12-12.40 

Nordström Rita  Mats Nordströms handledare 
 

Frånvarande: Andersson Christian vice ordförande          
 
 
 § 1 Öppnande av mötet. 

Ordföranden öppnade mötet kl. 12.00. 
 

 § 2 Mötets laglighet och sammankallande. 
 Ordföranden konstaterade mötet vara lagenligt sammankallat och beslutfört. 
 
§ 3 Diskussion om tillgänglig badstrand, grönserviceplanerare Daniel Falck 

Rådet beslöt på sitt möte 2.11.2023 starta initiativet: ”Strandliv för alla – ett initiativ för en 
tillgänglig badstrand”. Initiativet togs upp i stadsstyrelsen 27.11.2023 varefter det skickades 
vidare för beredning till stadsstyrelsens sektion för tekniska stödtjänster där det behandlades 
27.11.2024. 
Som mål skall alla ha lika möjligheter att använda badstränder. För närvarande kan detta inte 
erbjudas i staden. Stadsstyrelsens sektion för tekniska stödtjänster kommer tillsammans med 
rådet för personer med funktionsnedsättning utreda möjligheter till tillfälliga lösningar för att 
förbättra tillgängligheten vid en badstrand.  
Rådet bjöd in grönserviceplanerare Daniel Falck till ett första möte. Efter diskussion kom man 
fram till att badstranden bredvid Hotellet på Kalkholmen skulle vara lämplig. Eftersom allt måste 
planeras och budgeteras kan endast en tillfällig lösning som exempelvis en strandmatta för 
personer som använder rullstol denna sommar inskaffas. Ordföranden visade bilder på olika 
lösningar på tillgänglighet vid badstränder. Daniel Falck kommer att kontakta ansvariga för 
badstränder i andra städer och höra deras erfarenheter av användningen av strandmattor och 
ramper. 
 

§ 4 Justering av protokoll. 
 Protokollet från mötet daterat 3.10.2024 justerades. 



 
§ 5 Verksamhetsberättelse 2024. 
 Verksamhetsberättelsen för år 2024 godkändes. 
 
§ 6 Verksamhetsplan 2025. 
 Verksamhetsplanen för år 2025 godkändes. 
 
§ 7 Hälsningar från föreningarna. 
 Föreningen Svenska Hörselskadade i Åboland är mycket aktiv med över 650 medlemmar. På 

programmet står bl.a. månadsträffar, sommarteater och hemlig resa. 
 
 Sydvästra Finlands neuroförening planerar för penninginsamlinen Pieni ele som hålls utanför 

vallokalen i stadshuset under välfärdsområdes- och kommunalvalet i april. Den internationella 
MS-dagen firas 30.5. 

 
 Steg för Steg ordnar studiecirkeln Mitt val, en studiecirkel om val och demokrati. 
 
 Paraisten AVH-kerho i Pargas firar 10-årsjubileum i år. Turun seudun AVH-yhdistys har också 

närmare 650 medlemmar. Föreningen planerar också utflykter och teaterresor. 
 
 Diabetesföreningen i Åboland har fått en ny styrelse. Medlemsantalet är nästan med det högsta 

som någonsin har varit. Föreningen kommer att ordna en föreläsning angående de nya 
kostråden samt planerar för ett stort barnkalas som hålls på hösten. 

 
§ 8 Tillgänglighetsärenden. 
 En ledstång till Kotipizzas ingång på Köpmansgatan önskas. Vi måste först ta reda på vem som 

äger fastigheten. 
  
§ 9 Övriga ärenden 

Nina Bäckström och Elina Lehtilä deltog 30.1 i stadens aftonskola angående stadens kommande 

bostadsprogram. 

Stadens hemsida kommer att förnyas och användartester är planerade till 27-28.2. Staden har 

bett rådet att utse en representant för testerna. Elina Lehtilä lovade ställa upp.  

Den planerade workshopdagen för påverkningsorganen skjuts upp till en senare tidpunkt. 

  § 10 Följande möte  
Följande möte planeras till 10.4. 

 

Pargas 20.2.2025 

 

_______________________   _________________________ 

 Nina Bäckström     Åsa Knuts 
ordförande     sekreterare 


